
 

Schriftelijke vragen cf. art. 32 van het Reglement van Orde 

03-03-2025 

Betreft: vervolgvragen onze Rotterdamse speeltuinen zijn goud waard 

Geacht college, 

11 februari jl. ontving de PvdA-fractie de beantwoording van onze schriftelijke vragen 
(25bb000987) over Rotterdamse speeltuinen. Voordat onze vragen beantwoord waren lazen 
we in januari ook in het AD dat speeltuin de Torteltuin gesloten is vanwege steeds 
zwaardere eisen voor vrijwilligers1. Om die reden hebben wij nog een aantal aanvullende 
vragen voor het college.  

Zo lezen wij in het AD-artikel dat de eisen voor vrijwilligers steeds hoger worden. Voor 
vrijwilligers betekent dat zij zwaarder worden belast en door steeds meer hoepels moeten 
springen. Ze moeten een Verklaring Omtrent Gedrag (VOG) hebben, er moeten iemand 
aanwezig zijn met een EHBO- diploma en iemand die de cursus sociale hygiëne heeft 
gevolgd. Enerzijds snapt de PvdA-fractie waarom dit allemaal gevraagd wordt, aan de 
andere kant gaat de glans van vrijwilliger zijn er op deze manier wel een beetje af.  

1. Kan een overzicht worden gegeven van de eisen die gesteld worden aan 
vrijwilligers? en 

2.  in hoeverre zijn dit eisen die de gemeente zelf stelt of kennen zij een andere bron? 
Indien er sprake is van eisen vanuit de gemeente: kan het college een onderbouwing 
geven voor het stellen van deze eisen?  

3. Hoe ondersteunt het college speeltuinen en hun vrijwilligers om te voldoen aan deze 
eisen? 

4. Wat is de rol van BSW hierin? 
5. Wordt de visie op vrijwilligers op wat hun rol en taken zijn meegenomen in de nieuwe 

speeltuinenvisie? Zo nee, bent u bereid om dit alsnog te doen? 

In de beantwoording op de eerdere vragen wordt aangegeven dat er op dit moment 
voldoende beheerders zijn. Aangenomen wordt dat het bij de beheerders die worden 
bedoeld gaat om een betaalde functie. 
 

6. Hoeveel beheerders zijn er in aantal en kan het college aangeven hoeveel uren een 
beheerder gemiddeld beschikbaar heeft voor het beheer van een speeltuin? 

7. Hebben alle betaalde beheerders een dienstverband met BSW? 
8. Waarop is het antwoord gebaseerd dat er sprake is van voldoende beheerders? 
9. Betekent een voldoende aantal beheerders dat beheerderscapaciteit beschikbaar is 

die ingezet kan worden om het ontstane tekort aan vrijwilligers in een speeltuin, zoals 
dat het geval is bij Speeltuin de Torteltuin op te lossen?  

 

 
1 https://www.ad.nl/rotterdam/rotterdamse-speeltuin-gesloten-door-gebrek-aan-vrijwilligers-steeds-
zwaardere-eisen~aab75ccc/ 
 

https://www.ad.nl/rotterdam/rotterdamse-speeltuin-gesloten-door-gebrek-aan-vrijwilligers-steeds-zwaardere-eisen~aab75ccc/
https://www.ad.nl/rotterdam/rotterdamse-speeltuin-gesloten-door-gebrek-aan-vrijwilligers-steeds-zwaardere-eisen~aab75ccc/


Tevens lezen wij in het artikel dat de gemeente in overleg is met de Torteltuin over nieuwe 
speeltoestellen.  

10. Hoe verlopen deze overleggen?  
11. Speelt het vraagstuk van verouderende speeltoestellen ook bij andere 

speeltuinverenigingen? 
12. Zo ja, hoeveel zijn dat er en kan het college in de nieuwe speeltuinvisie ingaan op de 

wijze waarop speeltuinvereniging worden ondersteund in het vernieuwen en 
verduurzamen van hun speeltoestellen?   

13. Op welke manier kan het college steun bieden om ervoor zorgen dat de Torteltuin op 
korte termijn weer open kan? 

Ik kijk uit naar uw beantwoording. 

Met vriendelijke groet, 

 

 

 

  

Merel Vogelaar 

PvdA Rotterdam 

   

 


